003237

Xmas lllumination IV

Picture Description?)

A blurred photograph features a display of orange lights against a dark blue background, evoking a sense
of festive ambience.

Analysis?)

The photograph presents an abstract composition of orange bokeh lights against a dark blue background.
The lights are arranged in various linear and clustered formations, evoking a sense of urban luminescence
or festive illumination. The intentional out-of-focus effect creates a soft, dreamy quality, suggesting a
captured moment of fleeting beauty and atmospheric ambience.
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Picture Data

003237 - Xmas lllumination IV

Type / Size By
Exposure Digital Frank Titze
Developing — —
Enlarging — —
Scanning — —
Processing Digital Frank Titze
Exposure Processing Published
Dates 01/2015 01/2015 05/2015
Width Height Bits/Color
Original Size 7104 px 3023 px 16
Ratio ca. 2.35 1 —
Exposure 24x36 mm
Location —

Title (German)

Weihnachtsbeleuchtung 1V

Remarks

DText is Al generated - NOT reviewed and/or corrected
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      A blurred photograph features a display of orange lights against a dark blue background, evoking a sense of festive ambience.
    
    
      Eine verschwommenes Fotografie zeigt eine Darstellung von orangefarbenen Lichtern vor einem dunkelblauen Hintergrund, die ein festliches Ambiente hervorruft.
    
    
      The photograph presents an abstract composition of orange bokeh lights against a dark blue background. The lights are arranged in various linear and clustered formations, evoking a sense of urban luminescence or festive illumination. The intentional out-of-focus effect creates a soft, dreamy quality, suggesting a captured moment of fleeting beauty and atmospheric ambience.
    
    
      Die Fotografie zeigt eine abstrakte Komposition aus orangenen Bokeh-Lichtern vor einem dunkelblauen Hintergrund. Die Lichter sind in verschiedenen linearen und gruppierten Formationen angeordnet, die ein Gefühl von städtischer Lumineszenz oder festlicher Beleuchtung hervorrufen. Der absichtlich unscharfe Effekt erzeugt eine weiche, verträumte Qualität und suggeriert einen eingefangenen Moment flüchtiger Schönheit und atmosphärischer Stimmung.
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